
KS Gradišče
Nova čevljartka dalavnica - Krajevna skupnost Gradišče si prizadeva, da bi

bili lokali v krajevni skupnosti namenjeni predvsem storitveni dejavnosti in
drobni obrti, ki nudi storitve krajanom. Cevljarska delavnica na Rimski cesti 13
je bila po smrti mojstra Franca Ovna dalj časa zaprta. Lokal je bil pred kratkim
na novo odprt. S čevljarstvom bo nadaljeval Franc Koren, ki sprejema v
popravilo vse vrste čevljev od ponedeljka do četrtka od 8. do 11. in od 15. do
19. ure ter v petek od 15. do 17. ure.

Novi čevljar prosi krajane, ki so prinesli čevlje v popravilo pokojnemu Francu
Ovnu in jih doslej še niso dvignili, da to store do novega leta. A. Ž.

* • *

Gradiftče - igrltče - Četrtkovi popoldnevi otrok pod geslom »Gradišče -
igrišče« so popolnoma zaiiveli. Vedno več otrok nas obiskuje in vsak po svoje
uživa v raznih prireditvah. V tem mesecu je Martina Krivic pripravila za otroke
•Igrajmo se pravljico!« Obisk je bil nad pnčakovanjem. Prostor je bil skoraj
pretesen za vse male radovedneže. Ugajale so jim tudi risanke, ki so bile na
sporedu naslednji četrtek. Ker se bliža novo leto, so otroci pod strokovnim
vodstvom izdelali novoletne okraske in voščilnice. Najbolj živahno bo 25.
decembra ob 17. uri, ko bodo učenci OŠ Majde Vrhovnik zaigrali Maček Muri.
Otroke bo obiskal tudi dedek Mraz in ob zvokih glasbe bomo veselo zarajali.
Otroci, pridite s svojimi starši v krajevno skupnost Gradišče, tam vas čakajo
V 8 Š i P r i i a t 8 l i i ! DPMMAJDAVRHOVN.K

* • •

Uradn« ure DU - Na seji dne 3. decembra je IO DU sklenil, da bodo od 9.
decembra 1986 do 31. marca 1987 uradne ure vsak četrtek od 10. do 12. ure v
pisarnt DU, Rimska cesta 24/1.

DU GRAOlSCE
* * *

3e]a sveta KS Gradlšče - Prva seja novoizvoljenega sveta KS Gradišee je
bila 3. decembra. Clani sveta so obravnavali in sprejeli sklep o imenovanju
članov komisije pri svetu KS. Pregledali in potrdili so finančno poročilo KS za
dobo od januarja do oktobra 1986. Obravnavali so pripravo programa dela
komisij za srednjeročno obdobje in za leto 1987. Seznanili so se tudi z
delegiranjem delegatov za sejo skupščine SIS materialne proizvodnje. Obrav-
navali so vprašanje dejavnosti v lokalih v družbeni lasti in lasti delovnih
organizacij ter ponovno sprejeli stališče, naj bi dejavnosti v teh lokalih bile
namenfene predvsem potrebam krajanov.
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